



02/08/2021

Заместителю председателя Комитета Совета Федерации  
Президент Международной федерации мас-рестлинга  
**Акимову Константиновичу Александру**

***Уважаемый Александр Константинович!***

От имени Всемирной конфедерации этноспорта (WEC), мы хотели бы еще раз выразить Вам нашу искреннюю благодарность за гостеприимство, оказанное Вами во время нашего визита в Республику Саха (Якутия) в 2019 году.

Мы рады быть свидетелями процесса популяризации мас-рестлинга за последние годы, и мы с радостью приветствуем инициативы по продвижению мас-рестлинга посредством разных мероприятий и видов деятельности. В связи с этим мы поздравляем Международную федерацию мас-рестлинга с организацией Чемпионата мира по мас-рестлингу в этом году.

Будем рады провести второй этап Кубка мира по мас-рестлингу в рамках V Фестиваля культуры этноспорта, который состоится 16-19 сентября 2021 г. в Стамбуле, Турция.

Надеемся, что предстоящее мероприятие внесет значительный вклад в повышение уровня осведомленности о мас-рестлинге.

С уважением,

**Неджмеддин Биалал Эрдоган**  
Президент Всемирной конфедерации этноспорта

**WORLD  
ETHNOSPORT  
CONFEDERATION**

Çengelköy Mahallesi,  
Fistikli Bayır Sokak,  
No: 9 Üsküdar, İstanbul 34680

info@worldethnosport.org  
worldethnosport.org

Tel.: +90 216 422 78 78  
Faks: +90 216 422 17 70



02/08/2021

**Aleksandr K. Akimov**

Deputy Chairman of the Federation Council Committee  
President of the International Mas-Wrestling Federation

***Dear Alexandr K. AKIMOV,***

As the World Ethnosport Confederation (WEC), we would like to extend to you our sincere thanks once again for your kind hospitality offered during our visit to the Republic of Sakha (Yakutia) in 2019.

We are pleased to witness the process of popularization of Mas-Wrestling over the years, and we gladly welcome initiatives of promotion of Mas-Wrestling through events and activities. In this respect, we congratulate the International Mas-Wrestling Federation for organizing of the Mas-Wrestling World Cup this year.

We would be glad to host the second stage of the Mas-Wrestling World Cup during the 5<sup>th</sup> Ethnosport Cultural Festival on September 16-19, 2021 in Istanbul, Turkey.

Hopefully, the forthcoming event will significantly contribute to raising the awareness of Mas-Wrestling.

Sincerely,

**Necmeddin Bilal ERDOĞAN**  
**World Ethnosport Confederation**  
**President**

**WORLD  
ETHNOSPORT  
CONFEDERATION**

Çengelköy Mahallesi,  
Fıstıklı Bayır Sokak,  
No: 9 Üsküdar, İstanbul 34680

info@worldethnosport.org  
worldethnosport.org

Tel.: +90 216 422 78 78  
Faks: +90 216 422 17 70